
Α   POSSESIVPRONOMEN (Κτητικές αντωνυμίες)
	  ich
	   mein                   
	(δικό μου)
	 
	wir
	  unser
	( δικό μας)  

	  du
	  dein
	(δικό σου)
	 
	ihr
	  euer
	(δικό σας)  

	  er
	  sein
	(δικό του)
	 
	sie
	  ihr
	(δικό τους)  

	  sie
	  ihr
	(δικό της)
	 
	Sie
	  Ihr
	(δικό σας)  

	  es
	  sein
	(του)
	 
	 
	 
	   




Προσοχή!   Στο δεύτερο πληθυντικό πρόσωπο το  euer όταν συνοδεύει θηλυκό ουσιαστικό   η ουσιαστικό πληθυντικού  φεύγει το e  δηλ.:

eure Mutter    αντί     euere Mutter
eure Eltern     αντί      euere Eltern                               
